
Město Havlíčkův Brod

Vážená paní, vážený pane,

dovolte mi, abych Vás co nejsrdečněji pozval na Veřejné fórum o rozvoji města, kde s Vámi budeme rádi

diskutovat o společných  plánech rozvoje města Havlíčkův Brod. O tom, co se uskutečnilo, co realizujeme  a připravujeme.

Kdy: středa  16. září 2015 od 16 hodin

Kde: v sálu hotelu Slunce

Veřejné fórum je příležitostí pro všechny občany, zájmové a neziskové organizace, podnikatele, školy, studenty

a pro všechny, kteří se chtějí dozvědět, jak se město rozvíjí a říci nám své náměty pro další rozvoj města.

Tématické oblasti k diskusím v rámci kulatých stolů:

životní prostředí / školství, výchova a vzdělávání / veřejná správa a strategický rozvoj města / zdraví a sociální oblast /

kultura, sport a cestovní ruch / doprava / podnikání a ekonomika

Společně pojmenujeme „10 problémů“  města, které budou podnětem k následnému hledání optimálního řešení.

Program bude zahájen krátkým vystoupením pěveckého souboru Oříšek a jeho součástí  bude losování tomboly

a drobné občerstvení.

1. září 2015 v Havlíčkově Brodě

Jan TECL
starosta města
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